
ÅRSMELDING 2017      Indre Evenes Grunneierlag 
 
Verv i perioden 

Styret       
Leder   Kai Mathisen   908 92 770 2017-2018 
Kasserer  Sigbjørn Astrup   909 96 134 2016-2017 
Styremedlem  Geir Elvebakk (nestleder)  414 17 411 2016-2017 
Styremedlem  Odd Dalmo   958 74 628 2016-2017 
Styremedlem  Geir-Arne Mathisen  975 43 533 2017-2018 

Varamedlem  Torvald Johansen  905 77 219 2016-2017 
Varamedlem  Eva Hanssen   954 52 991 2016-2017 
Varamedlem  Bjørnar Olsen   905 82 390 2017-2018 

Revisjon 
Revisor   Per-Martin Langseth  769 83 540 2016-2017 
Revisor   Endre Antonsen  769 84 202 2017-2018 

Valgkomité 
Lenvik   Hans Martin Hanssen  958 31 768 2015-2017 
Østervik  Terje Berg   975 09 806 2016-2018 
Snubba   Stein Erik Eilertsen  918 47 992 2017-2019 

Kontrollører 
Jakt/fiske  Kurt Akselsen   905 37 929 2016-2017 
Jakt/fiske  Ole Johnsen   474 64 959 2016-2017 
Jakt/fiske  Stein Viggo Jacobsen  908 72 213 2016-2017 
Elgkjøtt   Per Helge Fedreheim  416 25 223 2016-2018 
Elgkjøtt   Sigbjørn Astrup (reserve) 909 96 134 2016-2018 
Elgkjøtt   Odd Dalmo (reserve)  958 74 628 2016-2018 

Annet 
Vev-ansvarlig  Kai Mathisen   908 92 770 
 
Styrets arbeid 

Styret har i perioden hatt 3 styremøter og behandlet følgende saker: 

Styremøte 24. juni 2017 
1. Orienteringer 
2. Tildeling av elgjaktplasser 
3. Opplæringsplass Østervik jaktlag 
4. Østervikvassdraget - navn 
5. Kjøp av grunneierkort for fiske 
6. Flytting av fisk i vassdraget 
7. Vurdere tiltak for økt småviltbestand 
8. Søknad om preparering av skiløype 
9. Bidrag Snubbadagen 

Styremøte 23. september 2017 
1. Orienteringer 
2. Grunneierkort for fiske 
 

 
3. Fastsetting av kilopris for elgkjøtt 2017 
4. Småviltjakt på and, gås og rev 
5. Bekymringsmelding rypejakt 
6. Tiltak for økt småviltbestand 
7. Forberedelse årsmøte 2018 

Styremøte 3. mars 2018 
1. Orienteringer 
2. Årsmelding og regnskap 2017 
3. Innkomne saker til årsmøtet 
4. Tiltak for økt småviltbestand 
5. Styrets forslag til årsmøtet 
6. Forslag om etablering av skuterløype 

Fiske- og småviltjakt 

Det har vært en økning i inntektene fra fiske i forhold til forrige år som var det dårligste på flere år. 
Trenden med at kortsalget hos lokale selgere går ned fortsetter. Salget over SMS/Internett har 
imidlertid hatt et fin økning fra året før og er nå på det høyeste nivået siden denne type salg ble 



innført. På SMS/Internett ble det i 2017 solgt 251 fiskekort mot årene før der det ble solgt 
henholdsvis 122, 152 og 151 kort. 
 
Styret har ellers fulgt opp vedtak fra forrige årsmøte og har blant annet diskutert tiltak for å øke 
småviltbestanden, og forslag legges frem for årsmøtet. Siste årsmøte vedtok også at det skulle åpnes 
for flytting av fisk til andre vann/elver/bekker i vassdraget. Årsmøtet oppfordret også styret til å 
sjekke lovligheten i dette vedtaket, og styret har valgt å ikke gå videre med forslaget etter å ha vært i 
kontakt med Fylkesmannen. 
 
Salg av småviltjaktkort er forholdsvis stabil og ligger omtrent på samme nivå som de siste årene. 
Salget skjer fortsatt i all hovedsak over Internett hvor det ble solgt 55 kort i 2017 mot henholdsvis 
64, 53 og 69 kort i årene før. Kontroll av både fiske og småviltjakt utføres av erfarne kontrollører.   
 
Elgjakt 

Indre Evenes Storvald består av jaktfeltene Snubba/Lenvik, Østervik og Bergvik/Strand og inngår i 
Evenes bestandsplanområde sammen med de øvrige storvaldene i Evenes kommune. Dette var 
andre år av en 3-årig planperiode. I 2017 ble det felt 16 elg i Indre Evenes Storvald hvorav 13 dyr ble 
felt av jaktlagene til Indre Evenes Grunneierlag.   
 
Observasjoner under høstens jakt viser at det i hele jaktperioden ble sett marginalt mindre elg i 
kommunen i forhold til året før, dvs. 0,94 sett-elg pr. jegerdag mot 0,95 året før. Underveis i jakta 
bestemte bestandsplanstyret at det skulle tas ut mer elg enn først planlagt og i hele kommunen ble 
det totalt felt 9 flere elg enn planlagt hvorav en ekstra i området til Indre Evenes Grunneierlag.  
 
Direktoratet for naturforvaltning innført nye jakttider for elg i 2017 og det ble åpnet for jakt helt 
frem til lillejulaften, og i Evenes ble den siste elgen felt 25. november. 
 
Lenvik/Snubba jaktlag har bestått av Tom Amundsen (jaktleder), Mathis Eira, Stein Erik Eilertsen, 
Geir Elvebakk, Eldar Langseth, Hallgeir Gulljord, Torkel Dalmo, Kai Mathisen, samt Kurt Akselsen og 
Magnus Amundsen som reservejegere. Jaktlaget felte to kalver, tre ungdyr, ei voksen ku og en 
voksen okse. Total slaktevekt ble 1.026 kg.  
 
Østervik jaktlag har bestått av Jan Håvar Nymo (jaktleder), Vidar Øyen, Paul Pincus, Mats Nymo og 
Torstein Johansen. I tillegg har Jacob Mosli deltatt som opplæringsjeger. Jaktlaget felte to kalver, to 
ungdyr, ei voksen ku og en voksen okse. Total slaktevekt ble 795 kg. 
 
Valg 2018 - Valgkomiteens innstilling 

Valgkomiteens (Stein Erik Eilertsen, Hans Martin Hanssen og Terje Berg) innstilling er som følger: 

Kasserer Ingen forslag. Foreslått ett styremedlem ekstra, og ser gjerne at 
styrerepresentant fra Snubba (Bente Eilertsen) tar oppgaven. 

Styremedlem    Sigbjørn Astrup (ny, tidligere kasserer) 
Styremedlem    Bente Eilertsen (ny) 
Styremedlem    Odd Harald Dalmo (gjenvalg) 
Varamedlem   Torvald Johansen (gjenvalg) 
Varamedlem   Roger Olderøy (ny) 
Revisor    Bjarne Liljebakk (ny) 
Valgkomité Lenvik   Hans Martin Hanssen (gjenvalg) 
 
Dato: 3. mars 2018 
 
 
Geir Elvebakk        Odd Dalmo  Geir-Arne Mathisen   Sigbjørn Astrup Kai Mathisen 
styremedlem        styremedlem styremedlem    kasserer  leder 
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